

UN: Debt Burden Threatens Development Goals in Poor Countries

The Administrator of the United Nations Development Programme, Achim Steiner, revealed that the world's poorest countries are forced to prioritize debt service over investment, which hinders progress towards the Sustainable Development Goals.

He said the financial crisis meant that countries around the world were struggling to achieve the Goals, a set of 17 broad goals such as tackling poverty and hunger, improving access to education and healthcare, providing clean energy, and protecting biodiversity.

"For many LDCs, which were literally considered out of financial markets. It can't borrow more money," he said, adding that it had to cut back on spending to avoid default.

He said the world needs trillions of additional dollars a year to meet spending targets to combat climate change.

He said boosting funding is "absolutely pivotal" to achieving the SDGs, which his organization is watching closely.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](https://www.al-arabiya.net)



النمو المتحد: عبء الديون يهدد أهداف التنمية في الدول الفقيرة

كشف مدير برنامج الأمم المتحدة الإنمائي، أقيم شتاينير، عن أن أفقر دول العالم مضطرة لإعطاء الأولوية لخدمة الدين على حساب الاستثمارات، مما يعرقل التقدم نحو أهداف التنمية المستدامة.

وقال إن الأزمة المالية تعني أن الدول في جميع أنحاء العالم تكافح من أجل تحقيق الأهداف، وهي مجموعة من 17 هدفا واسعة النطاق مثل معالجة الفقر والجوع وتحسين الوصول إلى التعليم والرعاية الصحية وتوفير الطاقة النظيفة وحماية التنوع البيولوجي.

ونوه إلى أن "بالنسبة للعديد من الدول الأقل نموا، التي اعتبرت حرجيا خارج الأسواق المالية. لا يمكنها اقتراض المزيد من المال"، مضيفا أن عليها تقليص الإنفاق لتجنب التخلف عن سداد الديون.

وأوضح أن العالم يحتاج إلى تريليونات الدولارات الإضافية سنويا لتلبية أهداف الإنفاق على مكافحة تغير المناخ.

وقال إن تعزيز التمويل "أمر محوري تماما" لتحقيق أهداف التنمية المستدامة، وهو الأمر الذي تراقبه منظمته عن كثب.

[المصدر \(موقع العربية. نت، بتصرف\)](https://www.al-arabiya.net)

Oil Falls After Hitting Its Highest Level in More Than a Month Due To the War in the Middle East

Oil prices fell slightly in early Asian trading on Tuesday, with traders taking profits after prices hit their highest in more than a month on Monday, amid fears that the Middle East may be on the brink of all-out war.

Brent crude futures fell 23 cents, or 0.3%, to \$80.70 a barrel. U.S. West Texas Intermediate crude futures fell 20 cents, or 0.3%, to \$76.94 a barrel.

Crude oil futures rose more than 3% on Monday to their highest since late August, boosting last week's rally that saw contracts rise more than 8% in the biggest weekly gain in more than a year.

[Source \(Al-Arabiya.net Website, Edited\)](https://www.al-arabiya.net)



النفط يتراجع بعد بلوغه أعلى مستوى في أكثر من شهر بسبب الحرب بالشرق الأوسط

تراجعت أسعار النفط قليلاً في التعاملات الآسيوية المبكرة اليوم الثلاثاء، مع قيام المتعاملين بجني الأرباح بعد بلوغ الأسعار أعلى مستوياتها في أكثر من شهر أمس الاثنين، وسط مخاوف من أن الشرق الأوسط ربما يكون على شفا حرب شاملة.

وهبطت العقود الآجلة لخام برنت 23 سنتا أو 0.3% إلى 80.70 دولار للبرميل. وهبطت العقود الآجلة لخام غرب تكساس الوسيط الأميركي 20 سنتا أو

0.3% إلى 76.94 دولار للبرميل. وارتفعت العقود الآجلة للنفط الخام بأكثر من 3% أمس الاثنين لتصل إلى أعلى مستوياتها منذ أواخر أغسطس/آب، ما عزز مسيرة الصعود الأسبوع الماضي والتي شهدت ارتفاع العقود بأكثر من 8% في أكبر مكاسب أسبوعية في أكثر من عام.

[المصدر \(موقع العربية. نت، بتصرف\)](https://www.al-arabiya.net)

With Reserves Worth 191.47\$ Billion.. China Refrains from Buying Gold for the 5th Consecutive Month

Official data showed that the Chinese central bank was reluctant to buy gold for its reserves for the fifth consecutive month in September, mainly due to the rise in the prices of the yellow metal.

China's gold holdings stood at 72.8 million ounces at the end of last month. Despite the refusal to buy, the value of gold reserves rose to \$191.47 billion, from \$182.98 billion at the end of August.

In contrast, official data showed that China's foreign exchange reserves rose more than expected in September, with the dollar weakening against other major currencies.

[Source \(CNBC Arabia Website, Edited\)](https://www.cnbc.com)



احتياطي قيمته 191.47 مليار دولار.. الصين تحجم عن شراء الذهب للشهر الخامس على التوالي

أظهرت بيانات رسمية، عن أحجام البنك المركزي الصيني عن شراء الذهب لاحتياطياته للشهر الخامس على التوالي في سبتمبر/ أيلول الماضي، ويرجع ذلك في الأساس إلى ارتفاع أسعار المعدن الأصفر.

وبلغت حيازات الصين من الذهب 72.8 مليون أونصة في نهاية الشهر الماضي. ورغم الامتناع عن الشراء، ارتفعت قيمة احتياطيات الذهب إلى 191.47 مليار دولار، من 182.98 مليار دولار في نهاية أغسطس/ آب السابق عليه.

وفي المقابل، أظهرت البيانات الرسمية، أن احتياطيات النقد الأجنبي الصينية ارتفعت أكثر من المتوقع في سبتمبر، مع ضعف الدولار مقابل العملات الرئيسية الأخرى.

[المصدر \(موقع CNBC Arabia، بتصرف\)](https://www.cnbc.com)

تحذير من إفلاس الاقتصاد الفلسطيني: انكماش النمو 10% في 2024 Warning of the Bankruptcy of the Palestinian Economy: Growth Contraction By 10% In 2024

Palestinian Minister of Economy Mohammed Al-Amour revealed that the ability of the economy, in the event of the continuation of the Israeli aggression, becomes completely unable to absorb the risk of bankruptcy, expecting the economy to contract by the end of this year by 10%. He added that unemployment rates rose in the first quarter of this year, reaching 51%, or the rate of loss of about half a million jobs.



كشف وزير الاقتصاد الفلسطيني محمد العامور، عن أن قدرة الاقتصاد، في حال استمرار العدوان الاسرائيلي، تصبح عاجزة تماماً عن استيعاب خطر الإفلاس متوقفاً أن ينكمش الاقتصاد مع نهاية العام الجاري بنسبة 10%. وأضاف أن معدلات البطالة ارتفعت في الربع الأول من العام الجاري إذ وصلت إلى 51% أي بمعدل فقدان نحو نصف مليون وظيفة.

Al-Amour pointed out that unemployment rates in the Gaza Strip have reached record levels that exceeded 80% and poverty 100%, and the production of economic sectors in the West Bank lost 27% compared to the normal production rate. About 30% of economic establishments were also closed as a result of the destruction, bulldozing, incursions, and the placement of barriers, which increased from 500 checkpoints before October last year to more than 770.

وأشار العامور، إلى أن معدلات البطالة في قطاع غزة وصلت إلى مستويات قياسية تجاوزت 80% والفقر 100%، وإنتاج القطاعات الاقتصادية في الضفة الغربية فقد ما نسبته 27% مقارنة بالمعدل الطبيعي للإنتاج. كما أغلقت نحو 30% من المنشآت الاقتصادية، نتيجة عمليات التدمير والتجريف والاقتحامات، ووضع الحواجز التي ارتفعت من 500 حاجز قبل تشرين الأول العام الماضي إلى أكثر من 770 حاجزاً.

[Source \(Al-Araby Al-Jadeed Newspaper, Edited\)](#)

[المصدر \(صحيفة العربي الجديد، بتصرف\)](#)

419.9 Million Dinars Increase in Bank Accounts and Deposits at the Central Bank

The total value of local banks' accounts and deposits with the Central Bank of Kuwait increased by 7.9 percent and by about 419.9 million dinars during the first 9 months of 2024 to reach 5.476 billion. After it was 5.325 billion at the end of last December, it also increased on a monthly basis by 4.9 percent and by about 268.8 million, compared to 5.476 billion at the end of August. Documentary credit insurance made a big jump of 40.5 percent and about 72.4 million to rise from 178.7 million in December to 251.1 million in September, but on a monthly basis, it fell 8.7 percent and about 24 million, from 275 million at the end of last August.

The assets of Kuwait's "assets" witnessed a decline of 1.26 percent and 168.8 million dinars to reach about 13.151 billion by the end of September, compared to about 13.32 billion last December, and shrank monthly by 0.15 percent and by 20.8 million, from 13.17 billion in August.

[Source \(Al-Rai Kuwaiti Newspaper, Edited\)](#)

419.9 مليون دينار زيادة في حسابات وودائع البنوك لدى المركزي

سجّلت القيمة الإجمالية لحسابات وودائع البنوك المحلية لدى بنك الكويت المركزي ارتفاعاً بنسبة 7.9 في المئة وبنحو 419.9 مليون دينار خلال أول 9 أشهر من 2024 لتصل 5.476 مليار، بعد أن كانت 5.325 مليار نهاية ديسمبر الماضي، كما زادت على أساس شهري 4.9 في المئة وبنحو 268.8 مليون، مقارنة مع 5.476 مليار نهاية أغسطس. وحققت التأمينات مقابل الاعتمادات المستندية قفزة كبيرة بلغت 40.5 في المئة وبنحو 72.4 مليون لترتفع من 178.7 مليون في ديسمبر إلى 251.1 مليون في سبتمبر، لكنها تراجعت على أساس شهري 8.7 في المئة وبنحو 24 مليون، بعد أن كانت 275 مليون نهاية أغسطس الماضي.

وشهدت أصول «موجودات» الكويت تراجعاً 1.26 في المئة و168.8 مليون دينار لتبلغ نحو 13.151 مليار بنهاية سبتمبر، مقارنة بنحو 13.32 مليار في ديسمبر الماضي، كما تقلصت على أساس شهري 0.15 في المئة وبقيمة 20.8 مليون، بعد أن كانت 13.17 مليار في أغسطس.

[المصدر \(صحيفة الراي الكويتية، بتصرف\)](#)

